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Hartelijk dank voor de beantwoording van de technische vragen! De beantwoording van de vragen is 

ons echter nog niet helemaal duidelijk en dit komt door het volgende.

Allereerst gaan we ervanuit dat 1 genoemd persoon per functie gelijkstaat aan 1 fte gezien onze 

vraagstelling. Uit de beantwoording maken wij dan vervolgens op dat voor de coronaperiode het 

team bestond uit 9,6 fte's. Tijdens de coronaperiode bestond het team uit 13 fte's. Na de 
coronaperiode zou deze nog steeds uit 13 fte's bestaan. Ook wordt er gezegd dat er momenteel 

tijdelijk twee boa's zijn ingehuurd. We gaan er dan vanuit dat deze onderdeel uitmaken van de 
huidige 13 fte's.
Er wordt aangegeven dat het aantal ingehuurde boa's zich weer op hetzelfde niveau bevindt als voor 
de coronaperiode, maar wij maken dit dus niet op uit de beantwoording van de vragen. Als we 

namelijk de genoemde nummers optellen komen we zoals hiervoor aangegeven uit op 9,6 fte's voor 
de coronaperiode en 13 fte's na de coronaperiode. In dat geval zou het totaal aantal fte's niet zijn 
teruggebracht naar het oorspronkelijke niveau.

We zouden dan ook graag een verduidelijking en/of toelichting van de antwoorden ontvangen zodat 

we het beter kunnen begrijpen.

Alvast bedankt!

De Veldhovense VVD

Antwoord:

Er is inderdaad 1 fte uitbreiding t.b.v. de functie Mdw. VHenT B geweest per 1-1-2022 uit 
de capaciteitsclaim die in de begroting 2022 zat.

En verder is er het volgende gebeurd:

Per 1-1-2021 zijn de bouwinspecteurs met formatie en al overgeheveld van het cluster 
Vergunningen naar het cluster Handhaving en Toezicht (dat was in totaal 3 FTE) en 
daarnaast is op dat moment ook de functie van Mdw. VHenT A overgeheveld van IV naar 
Handhaving en Toezicht. Per 1-1-2021 was dat ook 1 fte. Per 1-10-21 is deze formatie 
gedeeltelijk afgeraamd naar 0,89 FTE.

Verder is er dus nog een overheveling geweest van de functie Mdw. VH en T B voor 28 
uur van het cluster Handhaving en Toezicht naar het cluster ondersteuning.

Maar het komt er dus op neer dat er geen sprake is geweest van uitbreiding, maar van 
overheveling van formatie van andere clusters naar het cluster handhaving en toezicht.


